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1. Goedkeuren verslag vorige zitting 

Geen opmerkingen 

2. Kwartaalrapport 2 - inhoudelijk en financieel 

(Ellen Vandeputte en Stefan Himpens) 

Wout Patyn: Vraag mbt Magda documentendienst: is dit gelijkaardig aan de oproep van minister 

Somers van vandaag?  

Ellen Vandeputte: De oproep van Somers was mbt “gemeente zonder gemeentehuis”. Deze oproep 

staat los van ons project m.b.t. digitaal tekenen. De oproep gaat een stuk verder, bv ook om het 

uitreiken van identiteitsbewijzen, reispassen etc… zonder fysische verplaatsing naar het stadhuis.  

Het project “Magda documentendienst” gaat in eerste instantie over het digitaal versturen van de 

gewone briefwisseling (ook aangetekende brieven) naar de burgers toe, via de e-box. Wanneer 

burgers de e-box niet geactiveerd hebben krijgen ze de briefwisseling per post toegestuurd vanuit 

het Magda-platform. 

 

3. Personeel - structureel telewerkkader 

(Mieke Vandoorne) 

Koen Opsomer: moet de telewerkplaats steeds thuis zijn?  

Mieke Vandoorne: In principe niet maar de medewerkers moeten wel aangeven op welk adres ze 

gaan telewerken. 

Wout Patyn: Hoe verloopt de registratie? Is dit bv volgens toets aanslagen en activiteit op de pc?  

Mieke Vandoorne: Nee, dit verloopt gewoon via het registratiesysteem (Dileoz). Er is een 

vertrouwensrelatie met de mensen die niet op kantoor werken. 

Wout Patyn: Zal er dan extra ruimte ter beschikking komen in de stadsgebouwen?  

Mieke Vandoorne: Hier en daar zijn er nu reeds werkplekken te weinig en telewerk biedt hier dan 

een oplossing. Dit zal in eerste instantie wel geen spectaculaire daling veroorzaken in het aantal m² 

gebruikte stadsgebouwen. 

4. Personeel – aanwervingen, verschuivingen, stand van 
zaken van de lopende aanwervingen 

(Mieke Vandoorne) 

Willy Vandemeulebroucke: Vraag mbt de deskundige hoteldiensten. Ik heb het gevoel dat er meer 

en meer administratieve functies zijn ivm bv poets en minder effectieve uitvoerende functies. Vroeger 

was het ook de bevoegdheid van de directeur om ervoor te zorgen dat zijn gebouwen gepoetst 

werden. 



Mieke Vandoorne: Meer en meer van dit soort taken worden door externe firma’s opgenomen. De 

deskundige komt er vooral om deze contracten te beheren, de contacten met leveranciers te 

onderhouden etc… Eén persoon heeft het totale overzicht en kan zo alles efficiënter laten verlopen. 

Willy Vandemeulebroucke: Is er momenteel nog zicht op de vaste benoemingen in het onderwijs?  

Alain Top: Dit komt steeds in het College (is een samenwerking met Kuurne, de Balk) 

Koen Opsomer: Vraag om een  organogram te verkrijgen van alle stadsmedewerkers. Eventueel een 

extranet waar de gemeenteraadsleden toegang toe hebben. 

Mieke Vandoorne: Op het intranet hebben we een ‘smoelenboek’ maar raadsleden hebben daar niet 

onmiddellijk toegang toe. We bekijken hoe we het organogram (+gezichten van leidinggevenden) 

kunnen ter beschikking stellen. 

5. Varia 

Nancy Debeerst: Onlangs heeft de stad een gift gedaan aan het Rode Kruis: zijn daar fiscale 
voordelen op zoals de giften die we als privépersoon kunnen doen?  
 
Stefan Himpens: Nee, er zijn hier geen fiscale voordelen aan verbonden. 

 
De zitting wordt afgesloten. 

 
 

De verslaggever 

Filip Hellyn 

 

  



Aanwezigheden 
 

Raadsleden Stemrecht 7/09/2021 

Alain Top Nee Aanwezig 

André Vanassche Nee Verontschuldigd 

Brecht Vandeburie Nee Afwezig 

Cedric Van Den Bussche Nee Afwezig 

David Vandekerckhove Nee Aanwezig 

Dominique Windels Nee Afwezig 

Elke Vlaeminck Nee Afwezig 

Filip Lainez Ja Aanwezig 

Fleur De Buck Nee Afwezig 

Francis Pattyn Nee Afwezig 

Gwenny Meyfroid Nee Afwezig 

Heidi Sohier Ja Verontschuldigd 

Inge Bossuyt Ja Verontschuldigd 

Kathleen Duchi Nee Aanwezig 

Koen Opsomer Ja Aanwezig 

Lise-Marie Platteau Nee Verontschuldigd 

Louis Byttebier Nee Afwezig 

Lynn Callewaert Nee Verontschuldigd 

Melissa Depraetere Ja Afwezig 

Nancy Debeerst Ja Aanwezig 

Patrick Claerhout Ja Verontschuldigd 

Rik Vandenabeele Nee Afwezig 

Rita Beyaert Nee Aanwezig 

Rosanne Mestdagh Ja Aanwezig 

Thomas Guillemyn Ja Verontschuldigd 

Tijs Naert Nee Afwezig 

Willy Vandemeulebroucke Ja Aanwezig 

Wout Patyn Ja Aanwezig 

Wouter Bouckaert Ja Verontschuldigd 
 


